
Z A P I S N I K 

sa 5. posebne sjednice prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 2016. godini 

Skupštine Crne Gore 25. saziva, održane 31. maja, 6. i 7. juna 2016. godine 

 

       Sjednica je počela 31. maja  u 13 sati i 35 minuta. 

       Sjednici je predsjedavao Darko Pajović, predsjednik Skupštine, a jednim 

dijelom, zbog spriječenosti predsjednika, predsjedavali su, naizmjenično, mr Milutin 

Simović i Suljo Mustafić, potpredsjednici Skupštine. 

       Potpredsjednik Skupštine mr Milutin Simović, prije prelaska na dnevni red  

podsjetio je da su na četvrtoj sjednici, održanoj 19. maja 2016. godine, iz redova 

poslanika za ministre u 40-toj Vladi Crne Gore izabrani: mr Raško Konjević za 

ministra finansija i Goran Danilović za ministra unutrašnjih poslova. Saglasno članu 

104 Ustava Crne Gore i saglasno članu 101 tačka 4 Zakona o izboru odbornika i 

poslanika, Skupština konstatuje prestanak mandata poslaniku Rašku Konjeviću i 

Goranu Daniloviću. 

       Potpredsjednik Skupštine mr Milutin Simović je podsjetio da je ovo sjednica u 

redovnom zasijedanju posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i 

obavijestio da je dnevni red sjednice: 

 

PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA 

 

      Prije prelaska na postavljanje pitanja premijeru Milu Đukanoviću, proceduralno 

su intervenisali poslanici: Milutin Đukanović, Džavid Šabović, Mladen Bojanić, 

Nebojša Medojević, Dritan Abazović, Janko Vučinić, Emilo Labudović i Andrija 

Mandić, povodom odluke potpredsjednika Skupštine mr Milutina Simovića,  da se 

pitanja poslanika Džavida Šabovića i Janka Vučinića  ne proslijede premijeru Milu 

Đukanoviću.  

     Potpredsjednik Skupštine mr Milutin Simović, obrazložio je svoju odluku i   

utvrdio da pitanja nijesu u skladu sa članom 187  Poslovnika Skupštine Crne Gore  i 

da se ne odnose na domen rada Vlade. 

 

   U okviru premijerskog sata pitanja predsjedniku Vlade postavili su: 

 

1. Poslanik Zoran Jelić, u ime Kluba poslanika Demokratske partije socijalista. 

Koje smjernice treba preduzeti u nastavku strukturnih reformi za postizanje 

primarnog ekonomskog cilja Crne Gore - povećanje konkurentnosti privrede i na 

koje se oblasti one odnose? 

Milo Đukanović, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisao Zoran Jelić, a predsjednik Vlade, je odgovorio na komentar. 

 



   2. Poslanik Obrad Gojković, u ime Posebnog kluba poslanika. 

       Da li je Vlada Crne Gore donijela zvanične odluke kojima se konačno zaustavlja 

proces privatizacije Instituta Igalo započet prošle godine i kako te odluke glase?  

       Da li Vlada još uvijek razmatra mogućnost produžetaka rokova za ispunjenje 

obaveza od strane investitora sa kojim je propao zaključeni ugovor o prodaji, kojima 

bi se nastavio proces privatizacije?  

      Kakav je stav Vlade povodom najave u medijima da je već poznat sledeći partner 

za privatzacije Instituta, radi se o kanadsko - izraelskoj kompaniji? 

     Kako je moguće da se već najavljuje novi investitor i ko sa njim pregovara a da 

još zvanično nije završen prethodni proces, niti je raspisana procedura za novi proces 

privatizacije? 

     Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

     Milo Đukanović, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisao Obrad Gojković, a predsjednik Vlade, je odgovorio na komentar. 

 

   3. Aleksandar Damjanović, predsjednik Kluba poslanika Socijlističke narodne 

partije.  

 Da li smatrate da nedavni verbalni sukobi koje ste imali sa predstavnicima Srpske 

pravoslavne crkve, najbrojnije crkve u Crnoj Gori, doprinose pomirenju, odnosno 

sprečavanju daljeg širenja i podsticanja vještačkih podjela u crnogorskom društvu, 

šta i u kojoj mjeri preduzimate ili namjeravate da preduzmete na rješavanju i dalje 

evidentno neravnopravnog tretmana srspkog jezika, kojim inače govori većina 

građana Crne Gore, te neravnopravnog tretmana ćiriličnog pisma, kao jednog od 

temelja naše kulturne baštine? 

     Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

     Milo Đukanović, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisao Aleksandar Damjanović, a predsjednik Vlade, je odgovorio na 

komentar. 

 

  4. Poslanik Goran Tuponja, predsjednik Kluba poslanika Pozitivna Crna Gora.  

 Koje mjere i radnje preduzimate kako bi se u Crnoj God poboljšao investicioni 

ambijent u odnosu na postojeći, posebno imajući u vidu finansijski potencijal 

crnogorskih iseljenika i koje ste probleme uočili i kako namjeravate da ih riješite? 

     Odgovor traži  i u pisanoj formi. 

 Milo Đukanović, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisao Goran Tuponja, a predsjednik Vlade, je odgovorio na komentar. 

   

  5. Poslanik Rešad Sijarić, u ime Kluba poslanika Bošnjačke stranke.  

  Koje aktivnosti i mejere ćete preduzeti u cilju ostvarivanja Ustavom    

zagarantovanog prava pripadnicima manjinskih nacionalnih zajednica, na 



srazmjernu zastupljenost u javnim službama, organima državne vlasti i lokalne 

samouprave? 

 Odgovor traži  i u pisanoj formi. 

 Milo Đukanović, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisao Rešad Sijarić, a predsjednik Vlade, je odgovorio na komentar. 

 

6. Poslanik Andrija Popović, u ime Kluba poslanika albanska partije FORCA, HGI 

I LPCG.  

  Kakva je bezbjedonosna situacija u Crnoj Gori i stanje u samom bezbjedonosnom 

sektoru na početku glavne turističke sezone? Posebno, kakva je bezbjedonosna 

situacija u Opštini Kotor sa apelom da se hitno izmijeni i dopuni Pravilnik o 

unutrašnjoj sistematizaciji MUP-a Crne Gore, kako bi se formirao Centar 

bezbjednosti Kotor i na taj način ulila dodatna sigurnost građana, građanski i turista, 

ozbiljno narušena u posljednjih nekoliko godina, brojnim uznemiravajućim 

događajima, (ubistvima, obračunima klanova, otuđivanjem i uništavanjem 

imovine)? 

   Odgovor traži  i u pisanoj formi. 

   Milo Đukanović, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisao Andija Popović, a predsjednik Vlade, je odgovorio na komentar. 

   

  7. Poslanik mr Dritan Abazović, predsjednik Kluba poslanika Albanska alternativa. 

      U čemu se sastoji interes države da sprovodi postupak kupoprodaje i izdavanje 

u dugoročni zakup do 90 godina izuzetno vrijednog zemljišta na lokalitetu Buljarice 

(plažni pojas i akvatorijum Buljarice koji se u javnom pozivu opisuje kao prostorno 

i funkcionalno najveći resurs Opštine Budva posle Velike plaže u Ulcinju, najduže 

plaže na crnogorskom primorju) a   da prethodno nije donešena detaljna urbanistička 

razrada uređenja tog prostora? Kod te činjenice koji organ je i na osnovu čega 

utvrdio postojanje javnog interesa za navedenu valorizaciju lokacije Buljarice?           

    Zašto je u tom postupku zaobiđena Skuptina Crne Gore, u čijoj je nadležnosti 

donošenje odluke o davanju dugoročnih zakupa do 90 godina dobra  u svojini Crne 

Gore? Zašto je u tom postupku zaobiđena i Skupština Opštine Budva, na čijoj se 

teritoriji nalazi najveći dio zemljišta na lokaciji Buljarica, ali ne i Skupštjna Opštine 

Bar čija je Odluka, između ostalog,  predstavlja pravni osnov Tenderskoj komisiji 

za raspisivanje Javnog poziva? 

  Na kraju, zašto se tenderska dokumentacija u kojoj se bliže definišu uslovi prodaje 

državne zemlje, eksproprijaciji imovine okolnih privatnih vlasnika, snošenja 

troškova infrastrukture, dobijanja dozvola za gradnju i drugi uslovi raspolaganja 

imovinom građana Crne Gore krije od javnosti?  

   Odgovor traži  i u pisanoj formi. 



   Milo Đukanović, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisao Dritan Abazović, a predsjednik Vlade, je odgovorio na komentar. 

  

  Potpredsjednik Skupštine mr Milutin Simović konstatovao je da je završen dio 

sjednice koji se odnosi na premijerski sat.  

 

*** 

   Sjednica je prekinuta u 16 sati i 55 minuta a nastavljena 6. juna u 11 sati i 20 

minuta.  

   Poslanička pitanja postavil su: 

Ministru unutrašnjih poslova  

   1.  Poslanica Branka Bošnjak 

   Da li ste pokrenuli inicijativu za stvaranje timova koji će na terenu vršiti provjeru 

tačnosti prebivališta lica unešenih u registar prebivališta i u tom cilju inicijativu za 

izmjenu zakona koji reguliše prebivalište, kako bi mogli da brišete lica iz registra 

koja godinama ne prebivaju u Crnoj Gori, ali se uredno nalaze na biračkom spisku? 

Takođe, interesuje me da li ste pokrenuli i ukoliko niste, imate li namjeru da 

pokrenete disciplinski postupak za odgovorno lice koje je upisalo preko 60 štićenika 

Komanskog mosta kojima je oduzeta poslovna sposobnost u birački spisak?      

  Odgovor traži  i u pisanoj formi. 

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je Goran Danilović, ministar unutrašnjih 

poslova, a Branka Bošnjak je komentarisala odgovor.  

 

  2. Poslanik Nebojša Medojević 

   Da li ste već preduzeli operativne radnje na otkrivanju počinilaca teških krivičnih 

djela povezanih sa švercom cigareta i prodajom na crnom tržištu u Crnoj Gori, 

imajudi u vidu da je DPS već prikupio preko 20 miliona EUR, samo u ovoj godini, 

koje će biti iskorištene za kupovinu ličnih karata, podmićivanje birača i finansiranje 

kampanje DPS? 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Goran Danilović, ministar unutrašnjih poslova, 

a Nebojša Medojević je komentarisao odgovor.  

     

  3. Poslanik Milutin Đukanović 

    Šta ste preduzeli da se iz biračkog spiska izbrišu birači koji ne ispunjavaju 

rezidencijalni uslov da imaju prebivalište u trajanju od najmanje 24 mjeseca i šta 

ste preduzeli  da se implementira furnkcikonalna elektronska identifikacija birača? 



Odgovor traži  i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Goran Danilović, ministar unutrašnjih poslova, 

a Milutin Đukanović je komentarisao odgovor.  

  

 4. Poslanik Emilo Labudović 

 Šta je u međuveremenu Ministarstvo unutrašnjih poslova učinilo da utvrdi ko je 

imenom i prezimenom, 24. oktobra donio odluku i naredio protivustavno hapšenje i 

pritvaranje dvojice poslanika DF jer je više nego očigledno da je takvu odluku  nije 

mogao da donese operativni i postupajući tim policije a tadašnji ministar je javno 

kazao da je bio potpuno zaobiđen i odstranjen iz lanca komandovanja pomenutom 

operacijom?  

Odgovor traži  i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Goran Danilović, ministar unutrašnjih poslova, 

a Emilo Labudović je komentarisao odgovor.  

  

5. Poslanica Snežana Jonica 

 Da li ste već i ako niste, da li ćete na narednoj sjednici Vlade u skladu sa Zakonom 

o unutrašnjim poslovima pokrenuti inicijativu za smjenu direktora uprave policije 

Slavka Stojanovića? 

 Da li ste već, i ako niste hoćete li  i koje ćete mjere preduzeti da obezbijedite smjenu 

i sankcionisanje šefa SAJA Radosava Lješkovića, zbog prikrivanja informacija i 

nepodnošenja zakonom predviđenih Izvještaja o primjeni sredstava prinude tokom 

protesta 24.oktobra 2015.godine?  

  Da li ste već, i u koliko niste da li ćete, ispitati incidente u kojima je učestvovao 

zamjenik šefa SAJA o čemu su MUP izvijestile nevladine organizacije? 

 Tražim da mi dostavite informaciju prema koliko građana su upotrijebljena sredstva 

prinude ili hemijska sredsva tokom protesta 24.oktobra, koliko od njih je ukupno te 

noći privedeno (sa podacima o tim građanima, imenom i prezimenom, godinom 

rođenja i mjestom prebivališta),a protiv koliko je od njih i kojih je pokrenut krivični 

ili prekršajni postupak i kakvi su do sad ishodi tih postupaka? 

 Protiv kojih lica, imenom i prezimenom, su podnesene krivčne prijave zbog napada 

na policijske službenike 24. oktobra 2015. godine  ispred Skupštine? 

 Koliko tih  prijava je Tužilaštvo odbacilo kao neosnovano?  

 Da li su podnesene krivične prijave protiv  lica (imenom i prezimenom) koja su 

vršila napad  na policiju s fantomkama na glavama, a čije je postupanje bilo povod 

za upotrebu neprimjerenih koločina hemijskih sredstava i prekomjerne upotrebe  sile 

nad nevinim građanima? 

 Da li je utvrđeno da je neko lice bacalo Molotovljeve koktele na policiju i ukoliko 

jeste da li je to lice pronađeno i kvirično procesuirano? 

 Slavko Stojanović je  tvrdio da su na kamionu organizatora bile kamenice, palice i 



ostali predmeti koji su korišćeni u napadu na policiju. Da li je kamion zaplijenje i, 

ukoliko jeste, šta je od materijalnih dokaza  pronađeno u kamionu i  da li su i protiv 

koga podnesene krivične prijave  zbog toga? 

 Koliko disciplinskih postupaka je pokrenuto protiv policijskih službenika zbog 

prekoračenja obalašćenja 17.18. i 24.oktobra  i koliko tih postupaka je pravosnažno 

okončano? 

 Koliko je neprevilnosti u postupanju policije utvrdila Unutrašnja kontrola? 

 Da li su pokrenuti disciplinski postupci protiv policijskih službenika koji su 

nezakonito priveli novinara lista "Dan", o čemu svjedoči pravosnažna presuda u 

njegovu korist, kao i prema onim službenicima koji su nezakonito postupili prema 

drugim predstvnicima medija?  

 Da li je utvrđeno ko je naredio upotrebu suzavca u ulici Stanka Dragojevića, na 

prostoru na kojem su se nalazili novinari opremljeni prslucima za medije dobijenim 

od MUP-a radi raspoznavanja?  

 Ko je  naredio upotrebu suzavca sa obje starne Blažovog mosta? 

 Smatrate li da  ijedan pripadnik SAJa- i posebne jedinice ima legitimitet za rad dok 

se ne sazna puna istina o vozaču i saučesnicima iz zloglasnog Hamera,  istina o svim 

"Slavkovim junacima"  koji su tukli Mija Martinovića i njegovo vozilo, a zatim i 

druge  nedužne građane? 

  Da li ste tražili podatake iz GPRS policijskog sistema na odnosu kojih bi  moralo 

biti precizno definisano koji se policajac službenik u kojem trenutku nalazio na 

kojem mjestu te noći i , ukoliko niste, da le ćete ih tražiti? 

 Da li ste do dana  postavljanja ovog pitanja tražili  imovinske kartone pripadnika 

SAJ-a , Posebne jedinice i Interventne jedinice? Ukoliko niste, tražim da mi ih 

dostavite, pa Vam pružam mogućnost da se tom prilikom s njima i upoznate. 

  Da li ste do dana postavaljanja ovog pitanja tražili spisak pripadnika SAJ-a i 

Posebne jedinice koji prekovremeno rade na obezbjeđenje lokala u Podgorici i na 

primorju, i da li ste utvrdili da li je to u skladu sa zakonom i da li tom prilikom nose 

sa sobom službeno naružanje? U kolikojeste, tražim da mi dostavite podatke koje ste 

već dobili, a, ukoliko niste, da tražite te podatke i dostavite mi ih. 

  Da li ste do dana  postavljanja  ovog pitanja  tražili spisak svih lica koja su boravila 

u zgradi Skupštine Crne Gore i  u zgradi nove Vlade 17.18. i 24.25 oktobra 

2015.godine?Ukoliko jeste tražim da mi ga dostavite, a ukoliko niste, očekujem da 

ga zatražite, a zatim i dostavite.  

 Rekli ste da Vašim dolaskom na čelo MUP-a ništa neće biti isto. Šta konkretno 

mislite da promijenite i kada? 

 Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Goran Danilović, ministar unutrašnjih 

poslova, a Snežana Jonica je komentarisala odgovor.  

 



Ministru održivog razvoja i turizma 

 

 1. Poslanik Dritan Abazović 

 

 Zbog čega Vaše Ministarstvo još uvijek nije donijelo akt zaštiti Ulcinjske Solane? 

Zbog čega su domaći projektanti dobili svega jednu četvrtinu prostora na 

Venecijansicom bijenalu, a dvije trećine je bilo rezervisano za inostrane 

projektantske kuće koje ste Vi sami izabrali? 

 Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja i turizma,  a Dritan Abazović je komentarisao odgovor.  

  

2. Poslanik Novica Stanić 

Kakav je status odlagališta pepela i šljake na Maljevcu,  ozbirom da je Vlada 

potpisala Ugovor sa Svjetskom bankom o kreditu od 50 miliona evra za sanaciju pet 

crnih ekoloških tačaka u Crnoj Gori među kojima su deponija Maljevac i flotaciono 

jalovište Gradac kod Pljevalja i kako je moguće da država dozvoli da 

Termoelektrana tri godine od 2013. do 2016. odlaže opasni otpad na Maljevcu bez 

elaborata o procjeni uticaja na životnu sredinu? 

Javna rasprava o elaboratu o procjeni uticaja na životnu sredinu za period od 2013. 

do 2016.godine održana je tek nedavno. 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Novica Stanić je komentarisao odgovor.  

  

3. Poslanica Jelisava Kalezić 

Objasnite plan i razvojni program koji Vlada Crne Gore ima za valorizaciju prostora 

Buljarice, ko su potencijalni strateški investitori i kako su vlasnici zemljišta u okviru 

ovoga zahvata uključeni u taj razvojni program? 

Molim da odgovorite šta Ministarstvo održivog razvoja i turizma preduzima da se 

zaštite vlasnička prava građana koji imaju imovinu u Buljarici, posebno sa aspekta 

važećeg evoropskog zakonodavstva, koje posebno štiti prostorne cjeline koje imaju 

graditeljsku, kulturološku i socijalnu propoznatljivost utemeljenu u istorijskom 

kontinuitetu određene zajednice.  

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Jelisava Kalezić je komentarisala odgovor.  

 

 

 



4. Poslanik mr Danko Šarančić 

Da li je vršena analiza rezultata pojedinih parametarara životne sredine u optšini 

Pljevlja, nakon primjene kratkoročnih mjera za popravljanje kvaliteta vazduha 

tokom zimskih mjeseci 2016. godine? Kakvi su  efekti postignuti, prema procjeni 

Ministarstva i Agencije za zaštitu životne sredine, primjenom pomenutih mjera i 

utroškom rekao bih  značajnih budžetskih  sredstava za nabavku tzv altenativnih 

goriva i ko je bio odgovoran za planiranje i realizaciju ovih mjera i na osnovu kojih 

stručnih, odnosno  naučnih analiza su sprovedene? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja i turizma,  a Danko Šarančić je komentarisao odgovor.  

  

Ministru saobraćaja i pomorstva 

 

1. Poslanik Goran Tuponja 

Imajući u vidu da je turistička sezone počela, a da se zbog nezavršenih radova na 

putevima prave velike gužve postavljam pitanje, koji je rok završetka radova na 

dionici puta Cetinje - Budva, uključujući i rekonstrukciju raskrsnice Budva - Cetinje 

- Bečići? Koje su posljedice neispunjenja postavljenog roka po izvodača, a koje po 

nadležno ministarstvo? Na koji način se po osnovu kašnjenja procjenjuje nastala 

šteta kršenja ugovornih obaveza, procjenjuje nastala šteta za privredne djelatnike, 

posebno u oblasti turizma i ko je snosi? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva,  a Goran Tuponja je komentarisao odgovor.  

 

2. Poslanik dr Damir Šehović 

 Kako iz ove perspektive ocjenjujete dosadašnju dinamiku radova na prioritetoj 

dionici auto-puta Bar-Boljare? Da li se preuzete ugovorne obaveze poštuju od strane 

izvođača radova, kako u dijelu rokova tako i u pogledu   kvaliteta gradnje, tako i u 

dijelu koji ih obavezuje da minimum 30% ukupne vrijednosti radova, što je (oko 240 

miliona eura) moraju izvesti domaće kompanije? Kolika je, u tom smislu, ukupna 

vrijednost do sada potpisanih ugovora sa domaćim firmama za podizvođačke 

poslove, i da li na osnovu toga očekujete da će prethodno pomenuta ugovorna 

obaveza biti premašena? 

 

 



Koliko je trenutno na trasi angažovano radnika, a koliko se očekuje kada radovi budu 

najintezivniji? 

Kako komentarišete to što se od strane jednog dijela javnosti uporno želi nametnuti 

slika o tome kako navodno radovi na projektu kasne, iako se zna da je krajnji rok za 

završetak radova na projektovanju i izgradnji 11. maj 2019. godine, kao i to što se 

problematizuje priča o valutnom riziku, iako je poznato da ne postoji valutni rizik u 

grejs periodu do 2021. godine, jer je Ugovorom o projektovanju i izgradnji, koji ste 

Vi pregovarali, fiksiran kurs po kojem se obračunava cijena prioritetne dionice? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Damir Šehović je komentarisao odgovor.  

 

3. Poslanik Aleksandar Damjanović 

Koja su to neriješna pitanja, a tiču se potraživanja države, izvođača radova i 

otvorenih sporova, koja po riječima direktora kompanije CRBC za Crnu Goru, 

uzrokuju kašanjenje u radovima na auto-putu, odnosno da li su ti problemi, izmedu 

ostalog, vezani i za izbor kompanija podizvođača, od kojih su najmanje šezdeset 

dvije iz Crne Gore, te koje su to kompanije i kolika je vrijednost poslova na izgradnji 

auto-puta koju je dobila svaka od tih kompanija pojedinačno? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor.  

 

4. Poslanik Srđan Milić  

Kada je započeta tenderska procedura vezana za radove na magistralnom putu M-2 

i M-2.3? Potrebno mi je dostaviti dokumentaciju sa pregledom svih firmi koje su 

učestvovale u tenderskoj proceduri, sa jasno definisanim izvještajem zašto je 

pobijedio baš ovaj izvođač, a drugi nijesu.  

Koji su razlozi nepoštovanja jasno definisanih rokova za završetak radova i koji su 

oblici zaštite interesa države zbog prekoračenja istih? Naglašavam da se radi o 

magistralnom putu M-2.3 Cetinje – Budva, lokaliteti Obzovica, Brajići i Meteriži, 

kao i rekonstrukcija raskrsnice Budva-Cetinje-Brajići. 

S obzirom da su radovi na ovim lokalitetima magistralnog puta M-2.3 izvršeni već 

jednom prije određenog perioda i da se sada radi rekonstrukcija, interesuje me koje 

su konkretno prednosti ovako izvedenih radova? Da li je urađena analiza razloga za 

promjene asfaltne podloge i da li je u prethodnim slučajevima urađena adekvatna 

zaštita interesa građana Crne Gore u smislu kvaliteta izvedenih radova? 



Takođe, interesuje me koje su firme, na osnovu prethodnih tenderskih procedura, 

izvodile radove na magistralnom putu M-2.3 i da li neka od tih firmi učestvuje u tim 

radovima danas, bez obzira sto su se njihovi radovi pokazali nekvalitetnim? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Srđan Milić je komentarisao odgovor.  

 

Ministru za ljudska i manjinska prava 

 

1. Poslanica Danijela Marković 

Koliko je, prema evidenciji koju posjeduje Ministarstvo za ljudska i manjinska 

prava, zaposleno građana Crne Gore koji se nacionalno izražavaju kao Srbi, u 

državnim organima, organima državne uprave i lokalnim samoupravama,  s obzirom 

na činjenicu da je prema poslednjem popisu iz 2011. godine u ukupnom stanovništvu 

Srba bilo 28,73 odsto? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Suad Numanović, ministar za ljudska i 

manjinska prava, a Danijela Marković je komentarisala odgovor.  

 

2. Poslanik Mladen Bojanić 

Da li ste kao najodgovornije lice Ministarstva za ljudska i manjinska prava 

pokrenuli disciplinski postupak protiv službenika Ministarstva, inicijali E.H. 

pravosnažno osuđenog na kaznu zatvora od četiri mjeseca, zbog falcifikovanja 

isprava, a kasnije pomilovanog od strane predsjednika Crne Gore?  

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Suad Numanović, ministar za ljudska i 

manjinska prava, a Mladen Bojanić je komentarisao odgovor.  

 

Ministru kulture 

 

1. Poslanik Obrad Gojković 

U medijima je objavljeno da je Vlada Crne dala podršku projektu Herceg Novi - 

Evropska prestonica kulture 2021.godine.  

Da li je Vlada detaljno upoznata sa svim učesnicima, ekspertima ovog projekta, ili 

se podrška zasniva samo na površnom poznavanju?  

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Milić, generalna direktorica 

Direktorata za kulturno i umjetničko stvaralaštvo u Ministarstvu kulture, a Obrad 

Gojković je komentarisao odgovor.  



Ministru prosvjete 

1. Poslanik Aleksandar Damjanović  

Kojih pet sportskih saveza i kojih pet sportskih klubova su najveći korisnici 

finansijske podrške od strane države, ukljčujući i podršku lokalnih samouprava, 

koliko iznosi ta finansijska podrška u periodu 2013.-2015. ko i na koji način, i na 

osnovu kojih kreterijuma je odlučio kome dati status vrhunskih klubova u Crnoj 

Gori, da li postoje jasni kriterijumi za dodjelu finansijske podrške sportskim 

savezima i klubovima i zašto umjesto konzistentnog i sveobuhvatnog pristupa 

rješavanju problema u crnogorskom sportu imamo diskriminaciju sportova u odnosu 

na privilegovane i povlašćene tzv. državne "miljenike"? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Predrag Bošković, ministar prosvjete, a 

Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor.  

 

2. Poslanik Srđan Milić 

Koliko je visokoškolaca pohađalo Program stručnog osposobljavanja u 2014. i 2015. 

godini, a koliko je visokoškolaca koji su u istom periodu, poslije odrađenog 

Programa, nastavili svoj rad u Ministarstvu, organima uprave Ministarstva i 

obrazovnim institucijama? 

Podatke je potrebno da mi dostavite u formi tabelarnog prikaza po opštinama i 

godinama, kako o broju visokoškolaca koji su pohađali Program stručnog 

osposobljavanja u navedenom periodu, tako i o broju visokoškolaca koji su po 

završetku programa nastavili da rade u navedenim institucijama.  

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Predrag Bošković, ministar prosvjete, a Srđan 

Milić je komentarisao odgovor.  

 

3. Poslanik Neven Gošović 

Kojim licima - funkcionerima, Komisija za stambena pitanja Vlade Crne Gore je u 

2013. 2014. 2015. i u 2016. godini do sada, riješila stambeno pitanje na jedan od 

sledećih načina: 

- po osnovu zakupa stana, 

- kupovinom stana pod povoljnijim uslovima, 

- putem zamjene stana, 

- dodjelom kredita za izgradnju stana, kupovinu stana ili poboljšanje uslova 

stanovanja,  

- dodjelom građevinskog zemljišta za individualno rješavanje stambenih potreba? 

S tim u vezi odgovor treba da sadrži  podatke: koji stan, koje površine, na kojoj 



lokaciji ,kojeg datuma, po kom osnovu, kojem funkcioneru i pod kojim povoljnijim 

uslovima za kupovinu je stan dodijeljen; odnosno kojim licima i koliki je iznos 

sredstava za rješavanje stambenog pitanja dodijeljen, pod kojim povoljnijim 

uslovima su sredstva kredita dodijeljena i da li su korisnici tog prava do sada 

ispoštovali ugovorom preuzete obaveze? 

Da li je dodjela stana, odnosno sredstava kredita u gore navedenom periodu, izvršena 

oglašavanjem raspoloživih stanova, odnosno kojim funkcionerima je dodjela 

stana,odnosno stambenog kredita izvršena bez javnog oglašavanja? 

Da li je, i ako jeste kojim licima u stanju socijalne potrebe je Komisija uz saglasnost 

Vlade, u skladu sa Članom 30 stav 4 Odluke o načinu i kriterijumima za rješavanje 

stambenih potreba funkcionera, riješila stambeno pitanje davanjem stana putem  

poklona? 

Kojim organima iz člana 1 Odluke Vlade Crne Gore o rješavanju stambenih 

potreba državnih službenika i namještenika, Komisija za stambena pitanja  u 2013. 

2014. 2015. i u 2016. godini do sada, izvršila dodjelu stanova i srestava za dodjelu 

kredita radi rješavanja stambenih potreba državnih službenika i namještenika, sa 

naznakom: koji stan, koje površine, na kojoj lokaciji je pojedinom organu dodijeljen 

za raspodjelu, odnosno koji iznos sredstava za dodjelu stambenih kredita i za koje 

namjene je pojedinom organu dodijeljen? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Predrag Bošković, ministar prosvjete, a Neven 

Gošović je komentarisao odgovor.  

 

Ministru zdravlja 

 

1. Poslanik Miloš Konatar  

Kako opravdavate činjenicu da Ljekarska komora Crne Gore nesmetano radi i 

donosi odluke iako joj je istekao mandat još u januaru 2015. godine? Da li 

Ministarstvo zdravlja shodno Zakonu o zdravstvenoj zaštiti vrši nadzor rada 

Ljekarske komore i da li postoje izvještaji o tome? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a Miloš 

Konatar je komentarisao odgovor.  

 

2. Poslanica Ljiljana Đurašković 

Koliki je registrovani  broj građana  koji su zatražili medicinsku pomoć u noći 

24.oktobra  2015.godine, i koje su bile  dijagnoze  povrijeđenih? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a Ljiljana 

Đurašković je komentarisala odgovor.  



3. Poslanica Azra Jasavić 

Koje adekvatne mjere kao nadležno ministartvo možete preduzeti kako bi se 

poboljšali uslovi za tretman osoba sa autizmom? 

Kako se najbolji rezultati u tretmanu autizma po njegovom otkivanju postižu 

primjenjivanjem bihevioralnih analiza i tehnika baziranih na međuljudskim 

odnosima, a koje se primjenjuju u grupama, to Vas molim da me informišete da li u 

Crnoj Gori postoje ovakve grupe? 

Šta planirate da preduzmete kako bi se poboljšao  stanje osoba sa autizmom? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a Azra 

Jasavić je komentarisala odgovor.  

 

4. Poslanica Azra Jasavić 

Koje su mjere i kontrole preduzete u izmjeni kulture prepisivanja sirokospektarnih i 

antimicrobnih sredstava samoliječenja kupovinom ljekova u apotekama, kao i da li 

postoje nacionalne procedure za korišćenje antibiotika kojih su ljekari dužni da se 

pridržavaju?  

Ovo iz razloga neadekvatne upotrebe ljekova koja stvara velike izazove u borbi 

protiv rezistentnih bakterija. 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a Azra 

Jasavić je komentarisala odgovor.  

 

5. Poslanica Jelisava Kalezić  

Koliko iznosi ukupan dug u zdravstvenom sisternu Crne Gore na dan 31.marta 2016. 

godine i koliko je procentualno taj dug veći ili manji u odnosu na isti period 

2015.godine? Molim da odgovorite koliki je dug svake pojedine institucije 

zdravstva, kao i strukturu dugovanja? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a Jelisava 

Kalezić je komentarisala odgovor.  

 

Ministru pravde 

 

1. Poslanik Velizar Kaluđerović 

Da li je Specijalno državno tužilaštvo okončalo izviđaj i u kojoj fazi se sada nalaze 

krivični postupci u predmetima: državne garancije Vlade izdate u 2010. i 2011. 

godini KAP, Željezari Nikšić, Pobjedi Podgorica, Melgonija Primorka Bar, kao i u 

predmetu Duvanski kombinat Podgorica AD u stečaju? 

Kako je u navedenim predmetima izviđaj u toku, još od prije oko dvije godine, a 



predmet postupanja nadležnog tužilaštva je pokretanje postupka za utvrđivanje 

eventualne krivično pravne odgovornosti za djela prije oko 5 godina, pitam, da li je 

nadležno državno tužilaštvo završilo sve poslove iz svoje nadležnosti koji prethode 

podizanju optužnice, ili odustanku od krvičnog gonjenja za svaki navedeni 

konkretni slučaj pojedinačno, i ako nije, koji su razlozi uslovili da ni poslije više 

od godinu dana nema ni optuženja, ni odustanka od krivičnog gonjenja?  

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, ministar pravde, a Velizar 

Kaluđerović je komentarisao odgovor.  

 

2. Poslanik Milutin Đukanović 

Da li ste imali informacije o kriminalnim aktivnostima u Budvi koje su predmet 

akcije specijalnog tužioca i da li imate informacije da se nešto slično događalo ili 

događa u drugim djelovima Crne Gore"? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, ministar pravde, a Milutin 

Đukanović je komentarisao odgovor.  

 

*** 

 

Sjednica je prekinuta u 18 sati i 5 minuta a nastavljena 7. juna u 11 sati i 20 minuta 

 

 

Potpredsjedniku Vlade za politički sistem unutrašnju i vanjsku politiku 

 

1. Poslanik Milan Knežević 

Da li ste upoznati sa video snimcima koji potvrđuju brutalni napad na mene, tokom 

razbijanja protesta 17.oktobra prošle godine, od strane Nikolaja Dragovića, 

profesionalnog borca u MMA kategoriji nakon čega sam završio u Urgentnom 

centru? 

Da li su nadležni organi preduzeli mjere povodom ovog slučaja i koje? 

Koliko profesionalnih MMA boraca je bilo na ulicama Podgorice za vrijeme 

održavanja protesta i po kom pravnom osnovu angažujete civile, neuformisana lica, 

vatrogasne sezonce za slične akcije?  

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredsjednik Vlade za 

politički sistem unutrašnju i vanjsku politiku a Milan Knežević je komentarisao 

odgovor.  

 

 



2. Poslanik Milan Knežević 

Iznijeli ste tvrdnju kako je organizovao DF stoje u svakom pogledu određene 

nacionalističke  strukture iz Srbije i zvaničnici iz Moskve, na koje  tačno strukture  i 

zvaničnike  (imenom i prezimenom) ste mislili i o kakvoj vrsti logistike  se radilo? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredsjednik Vlade za 

politički sistem unutrašnju i vanjsku politiku a Milan Knežević je komentarisao 

odgovor.  

 

3. Poslanik Nebojša Medojević 

18.09.2015 godine dali ste izjavu u vezi mogućih incidenata na protestima 

27.09.2015 godine: "Međutim, može li doći do incidenata? Može. Za to nijesu 

potrebne hiljade ljudi, već dva, tri neodgovorna čovjeka spremna da bace bombu, da 

probiju policijski kordon ili da pokušaju da silom uđu u Parlament".  

Kao drugi čovjek DPS i suštinski prvi čovjek zadužen za kooridnaciju bezbjednosnih 

službi, na osnovu kojih činjenica, operativnih saznanja i dokaza ste iznijeli ovu 

netačnu tvrdnju? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredsjednik Vlade za 

politički sistem unutrašnju i vanjsku politiku a Nebojša Medojević je komentarisao 

odgovor.  

 

4. Poslanik Slaven Radunović 

Zašto ste još prije početka serije protesta Demokratskog fronta, a onda sve 

intenzivnije tokom njihovog trajanja, u koordinaciji sa predsjednikom Vlade i 

režijskim medijima, širili lažne informacije o nasilnom karakteru i ciljevima 

protesta? Da li ćete podnijeti ostavku zbog činjenice da ste iz ličnih interesa, 

zloupotrebaljavajući službeni položaj, širili paniku među građanima iznoseći 

tvrdnje, za koje do danas ne postoji ni jedan, jedini dokaz?  

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredsjednik Vlade za 

politički sistem unutrašnju i vanjsku politiku, a Slaven Radunović je komentarisao 

odgovor.  

 

5. Poslanik Emilo Labudović 

S obzirom na činjenicu da su sve bezbjedonosne procjene vezane za aktuelne 

političke prilike u Crnoj Gori povodom protesta u organizaciji DF i povratka 

njegovih poslanika u Skupštinu, a koje su za posledicu imale enormnu upotrebu 

najgrublje sile kako prema građanima tako i prema poslanicima, pokazale krajnje 

netačnim, proizvoljnim i tendencioznim, da li imate namjeru da pozovete na 



odgovoronost svoje saradnike koji su vam ih dostavljali ili da, kao sto bi se  to desilo 

u svakoj pravnoj civilizovanoj i proevropskoj državi kakvom vi smatrate Crnu Goru, 

sami podnesete ostavku? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredsjednik Vlade za 

politički sistem unutrašnju i vanjsku politiku, a Emilo Labudović je komentarisao 

odgovor.  

 

6. Poslanik Predrag Bulatović 

„Predsjednik Vlade u jednom javnom nastupu ocijenio je„..da se glavni specijalni 

tuzilac malo zanio…” čime je veoma negativno na taj način ocijenio njegov rad. Da 

li je taj stav premijera i stav Vlade, kao i da li je to stav vijeća za Nacionalnu 

sigurnost o radu državnog tuzilastva kada su u pitanju slučajevi tzv. visoke korupcije 

i da li je zbog toga u više navrata došlo do javnag sukobljavanja na relaciji Tužilaštvo 

i Vi, odnosno da li na tome  temelji izjava glavnog specijalnog tužioca da se protiv 

njega vodi specijalni rat?" 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredsjednik Vlade za 

politički sistem unutrašnju i vanjsku politiku, a Predrag Bulatović je komentarisao 

odgovor.  

 

7. Poslanik Predrag Bulatović 

„Zašto ste Vi,kao koordinator svih bezbjednosnih službi, ali i Vlada dozvolili da se 

formiraju organizovane grupe sastavljene od partijskih aktivista ali i bezbjednosno 

interesantnih lica sa zadatkom da izazovu nerede na protestu DF-a koji je održan 

24.oktobra 2015. kao i zbog čega su pojedine osobe iz Vijeća za nacionalnu sigurnost 

koordinirale tim snagama koje su se većinski nalazile u zgradi DPS-a, Hotelu 

Podgorica i garazi Hotela Hilton (Hotel Crna Gora)?" 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredsjednik Vlade za 

politički sistem unutrašnju i vanjsku politiku a Predrag Bulatović je komentarisao 

odgovor.  

 

8. Poslanik Andrija Mandić 

1. Da li ste neposredno prije 27. septembra 2015. godine imali kontakte sa 

predstavnicima ambasada vodećih NATO država i dobili određene preporuke 

vezano za proteste koji su otpočeli tog dana? 

  



2. Da li ste učestvovali u organizovanju, pripremi, naoružavanju, razmještanju i 

upotrebi parapolicijskih snaga koje su bile angažovane da 24. oktobra nasilno razbiju 

proteste u organizaciji Demokratskog fronta?  

 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredsjednik Vlade za 

politički sistem unutrašnju i vanjsku politiku, a Andrija Mandić je komentarisao 

odgovor.  

 

9. Poslanik Branko Radulović 

Na osnovu kog zakonskog osnova i na osnovu koje bezbjedonosne procjene ste 

dezinformisali javnost davajući razičite izjave u vezi sa procjenama dešavanja, prije, 

u toku i poslije demokratskih protesta u organizaciji Demokratskog fronta? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredsjednik Vlade za 

politički sistem unutrašnju i vanjsku politiku, a Branko Radulović je komentarisao 

odgovor.  

 

Potpredsjedniku Vlade 

 

1. Poslanik Vladislav Bojović 

Imajući u vidu da je, shodno Lex specijalis-u istekao rok za postavljenje i 

angažovanje novih lica u državnoj upravi, lokalnim samoupravama, kao i na drugim 

pozicijama po dubini i širini, tražim da mi dostavite broj lica koja su postavljena i 

angažovana, imena postavljenih i angažovanih lica, njihovu stručnu spremu, kao i 

da li su i gdje ova lica bila politički angažovana u prethodnom periodu. Takodje 

tražim da mi, kao potpredsjednik Vlade, obrazložite plan i metode po kojima će ova 

lica spriječiti zloupotrebe državnih resursa i stvoriti uslove za fer i demokratske 

izbore. 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Milorad Vujović, potpredsjednik Vlade, a 

Vladislav Bojović je komentarisao odgovor.  

 

2. Poslanik prof.dr Branko Radulović 

Šta ste do sad uradili i što namjeravate da uradite da sledeći izbori budu fer i 

slobodni? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Milorad Vujović, potpredsjednik Vlade, a  

Branko Radulović je komentarisao odgovor.  

 



Potpredsjedniku Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministru za 

informaciono društvo i telekomunikacije 

 

1. Poslanik dr Damir Šehović  

U kojoj fazi se nalazi realizacija prethodno najavlivanog nastavka saradnje izmedu 

kompanije  A2A i države Crne Gore? Na koji način je definisana put opcija, i da li 

je tačno da ona iznosi 250 miliona eura na 7 godina, imajući u vidu da je kompanija 

A2A akcije koje sada prodaje za 250 miliona eura kupila 2009. godine za 430 

miliona eura? 

Kako bi se postizanje dogovora o nastavku strateškog partnerstva između Vlade i 

kompanije A2A odrazilo na razvojne projekte u oblasti energetike, a posebno na 

gradnju II bloka Termoelektrane Pljevlja, koji predstavlja trenutno najvažniji 

projekat u oblasti proizvodnje električne energije u Crnoj Gori? 

Koje sve pogodnosti građani Crne Gore, a posebno građani Pljevalja imaju od tog 

projekta? Da li smatrate da postoji uvoznički energetski lobi u Crnoj Gori, koji 

pokušava da svaki projekat koji ima za cilj zaokruživanje energetske nezavisnosti 

naše države na različite načine podriva, kako bi zadovoljio svoj sopstveni poslovni 

interes, na štetu države i građana Crne Gore? 

Šta su dalji planovi Vlade Crne Gore u oblasti energetske politike? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Vujica Lazović, potpredsjednik Vlade za 

ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministru za informaciono društvo i 

telekomunikacije, a Damir Šehović je komentarisao odgovor.  

 

Ministarki odbrane 

 

1. Poslanik Strahinja Bulajić 

Po čijoj  procjeni, po čijem naređenju i zašato je Vojska Crne Gore stavljena u 

pripravnost, odnosno, povećana gotovost uoči 24. oktobra 2015. godine, kao i 

kakav je bio odziv pripadnika Vojske na datu uzbunu?  

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Bojan Šarkić, državni sekretar Ministarstva 

odbrane, a Strahinja Bulajić je komentarisao odgovor.  

 

Ministru finansija 

 

1. Poslanik Mladen Bojanić 

Koji poreski obveznici, za kolike iznose i za koje robe ili usluge, su do danas 

oslobodeni plaćanja PDV-a za izgradnju dionice autoputa Bar - Boljare? 



Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Raško Konjević, ministar finansija, a Mladen 

Bojanić je komentarisao odgovor.  

 

2. Poslanik Veljko Vasiljević 

Koliki je prema informacijama kojima raspolažete, dug po osnovu poreza i 

doprinosa, koji pravna lica imaju prema državi?  

Ko su 10 najvećih dužnika i kakav je projektovani način naplate zaostalog duga? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Raško Konjević, ministar finansija, a Veljko 

Vasiljević je komentarisao odgovor.  

 

3. Poslanik Neven Gošović 

Koliki broj zahtjeva za povraćaj - obeštećenja po osnovu oduzete imovine od 

stupanja na snagu Zakona o povraćaju oduzetih imovinskih prava i obeštećenju, su 

nadležne Komisije primile od bivših vlasnika?  Koliki broj podnesenih zahtjeva su 

nadležne Komisije riješile do sada?  

Koliki je broj neriješenih zahtjeva, ukupno, posebno u okviru nadležnosti 

regionalnih komisija? Koji razlozi su uslovili da postoje neriješeni predmeti iako je 

od podnošenja zahtjeva protekao vremenski period od preko deset godina? 

Koliko je Fondu za obeštećenje do sada dostavljeno konačnih rješenja i kolika je 

ukupna vrijednost obeštećenja po tim rješenjima?  

Koliki je iznos sredstava po dostalim konačnim rješenjima od svog osnivanja do 

sada Fond za obeštećenje isplatio bivšim vlasnicima u novcu, a koliko u 

obveznicama, te koliko sada iznosi dug države prema bivšim vlasnicima po osnovu 

obaveze obeštećenja?  

Koliko iznose ukupno uplaćena sredstva Fondu za obeštećenje, od osnivanja Fonda 

do sada, po svim zakonom utvrđenim izvorima sredstava, sredstava od prodaje 

državne imovine, (sredstava od prodaje akcija državnih fondova, sredstava 

preduzeća ili djelova preduzeća koja se privatizuju i iz ostalih izvora?) 

Koliko iznose u periodu od 2004. - 2015. godine iz Budžeta Crne Gore prenesena 

sredstva Fondu za obeštećenje na ime isplate dugova po osnovu obeštećenja, 

(ukupno i po godinama?) 

Koliko iznose najveći, a koliko najmanji pojedinačno isplaćeni iznosi obeštećenja 

u 2015. godini, te do kada se može očekivati, imajući u vidu postojeća zakonska 

rješenja i izvore sredstava Fonda za obeštećenje, da će država po do sada 

donesenim konačnim rješenjima izmiriti svoje obaveze?  

Da li postoje i, ukoliko postoje, koliko iznose poslednja poznata dugovanja 

jedinica lokalne samouprave na ime izvršenja zakonske obaveze prema Fondu za 

obeštećenje po osnovu prodaje državne imovine, ukupno i po jedinicama lokalne 



samouprave?  

Da li postoje i, ukoliko postoje, koliko iznose poslednja poznata dugovanja 

državnih fondova na ime izvršenja zakonske obaveze prema Fondu za obeštećenje 

po osnovu prodaje akcija državnih fondova?  

Da li postoje i koliko iznose poslednja poznata dugovanja preduzeća i djelova 

preduzeća koja se privatizuju na ime izvršenja zakonske obaveze prema Fondu za 

obeštećenje i o kojim preduzećima ili djelovima preduzeća je riječ?  

Koje je konkretne mjere i prema kojim subjektima je Fond za obeštećenje do sada 

preuzeo radi naplate svojih potraživanja? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Raško Konjević, ministar finansija, a Neven 

Gošović je komentarisao odgovor.  

 

4. Poslanik Goran Tuponja 

Koje konkretne mjere je Poreska uprava preduzela kako bi poboljšala način vođenja 

evidencije spiskova izdatih radnih dozvola kojim bi se omogućio efikasniji 

inspekcijski nadzor u oblasti radnih dozvola za strance?  

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Raško Konjević, ministar finansija, a Gordan 

Tuponja je komentarisao odgovor.  

 

5. Poslanica Snežana Jonica 

Da li ćete ispitati zakonitost rada Uprave za nekretnine od kad je njenom čelu Dragan 

Kovačević? 

Tražim da mi dostavite podatke o svim zaposlenima u Upravi za nekretnine i 

njenim područnim jedinicama i to tabelarno sa imenom i prezimenom, datumom 

kada su zasnovali radni odnos i podacima: koji vid radnog odnosa su zasnovali, na 

osnovu kojeg konkursa, s kojom stručnom spremom, kao i tačan naziv radnog 

mjesta, te ko je bio na čelu te područne jedinice prilikom zasnivanja radnog 

odnosa? 

Takođe, tražim od Vas informaciju da li je po službenoj dužnosti preduzeto bio 

kakvo postupanje u vezi sa nepokretnostima upisanim na nepoznate vlasnike u 

Baru, kao i u drugim opštinama u Crnoj Gori? Da li ste i, ukoliko niste, da li ćete 

utvrditi tačnost navoda da je u PJ Bar knjižen određen broj hipoteka iz nadležnosti 

područne jedinice Budva u drugoj polovini 2015.godine i na osnovu kojeg propisa 

je to urađeno, kao i kojim povodom je postupak iz nadležnosti područne jedinice 

Budva sproveden u PJ Bar? 

Tražim da mi dostavite podatke za svaku područnu jedinicu: koliko je podnijeto 

žalbi drugom stepenu na rješenja PJ, koliko je žalbi prihvaćeno, a koliko odbijeno 

na drugom stepenu, koliko je tužbi na odluke drugog stepena podnijeto Upravnom 



sudu i koliko je presuda koje su usvojile, a koliko onih kojima su odbijene tužbe za 

zadnjih 5 godina po godinama. 

Tražlim informaciju zbog čega ne postoje sajtovi za područne jedinice na kojima bi 

se ažurno objavljivali zahtjevi stranaka i donijeta rješenja (kao to to rade 

sekretarijati za uredenje prostora u opštinama) - i da li se slažete sa mojim stavom 

da je Uprava za nekretnine najnetransparentniji državni organ? 

Da li se Ministarstvo finansija, kada i kako odredilo, u odnosu na zahtjev za 

izjašnjenje, koji je generalnoj direktorici, Ani Cerović, uputilo osam ovlašćenih 

geodetskih organizacija sa teritorije opštine Bar u septembru 2015.godine, a 

povodom promjene prakse načina evidentiranja nelegalnih objekata, na osnovu 

naredbe direktora Dragana Kovačevića, uprkos činjenici da se Zakon o državnom 

premjeru i katastru nije izmjenio u tom dijelu i uprkos amandmanu na Zakon koji 

je podnio SNP 19.maja 2015.godine, a Skupština usvojila u julu te godine? 

Tražm da mi dostavite podatak za svaku PJ o broju podnijetih zahtjeva za upis 

objekata i način na koji su upisani po zahtjevima (sadanji upis u katastar, da li su 

legalni nelegalni, ako su legalni broj građevinske dozvole i kada je izdata) od 

avgusta 2015.godine, kada je praksa promijenjena. Dakle, tabelarni pregled treba 

da sadrži ime i prezime podnosioca zahtjeva, datum podnošenja zahtjeva, sadašnji 

upis u katastar, podatak da li su legalni ili ne, ukoliko su legalni - broj građevinske 

dozvole i datum kada je izdata, te ime odgovornog lica koje je donijelo odluku po 

tom zahtjevu. 

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Raško Konjević, ministar finansija, a Snežana 

Jonica je komentarisala odgovor.  

 

Poslanik Janko Vučinić, proceduralno je reagovao i zahtijevao da Raško Konjević, 

ministar finansija, i Boris Marić, ministar rada i socijalnog staranja, odgovore na 

pitanja koja je uputio Vladi i Ministarstvu ekonomije.  

 

Poslanik Janko Vučinić (pitanje ministru finansija, Rašku Konjeviću) 

“Zašto Vlada Crne Gore ne ispunjava i uporno opstruiše Zakon o izmirenju 

obaveza prema bivšim radnicima KAP-a, to je prvi dio pitanja?”  

“I zašto je diskriminisala bivše službenike Minisrtarstva unutrašnjih poslova, bivše 

policajce u odnosu na njihove kolege iz Agencije za nacionalnu bezbjednost pri 

određivanju otpremnina, mogu slobodno da kažem prilikom njiovog ultimativnog 

penzionisanja?” 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Raško Konjević, ministar finansija, a Janko 

Vučinić je komentariso odgovor.  

 

 



 

 

 

Poslanik Janko Vučinić (pitanje Borisu Mariću, ministru rada i socijalnog staranja) 

“Da  li je upoznat da ispred vrata Ministarstva rada i socijalnog staranja, štrajkuju 

tri radnika Tost čelika da su oni na isti način štrajkovali prije 15 dana, da ih je neko 

prevario i da su zbog toga ponovo tu, zbog opravdanih razloga? Jer, prošle godine 

oni su imali pravo na penzionisanje  po tada usvojenom zakonu, međutim, oni su 

bili uskraćeni nepravedno zbog neuplaćivanja poreza i doprinos i nijesu mogli 

iskoristiti to svoje zakonsko pravo. Htio sam da postavim pitanje. 

"Da li je upoznat, da li će i on kao njegovi prethodnici ulaziti na sporedne ulaze ili 

će preskakati da preko tih radnika koji leže na pločniku ispred Ministarstva rada i 

socijalnog staranja?” 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Boris Marić, ministar rada i socijalnog 

staranja, a Janko Vučinić je komentariso odgovor.  

 

Ministru rada i socijalnog staranja 

 

1. Poslanik Velizar Kaluđerović 

Koliko je sredstava iz Budžeta Crne Gore za 2015. godinu i za protekli period 2016. 

godine isplaćeno na ime naknade zarada za vrijeme korišćenja porodiljskog, 

odnosno roditeljskog odsustva, kolikom broju korisnika ovog prava i po osnovu 

kolikog broja rodene djece?  

Kojom argumentacijom pravdate podatke da je, primjenom istih zakonskih rješenja 

(Zakon o socijalnoj i dječijoj zaštiti izmijenjen je tek sredinom 2013. godine) i kod 

približno istog broja rođene djece, iznos ove naknade isplaćene iz Budžeta povećan 

sa 5,1 milion eura u 2005 godini na 22,3 miliona eura u 2012. godini, odnosno 

povećan više od 4 puta, a prosječna zarada u Crnoj Gori je u tom periodu povećana 

sa 213 eura u 2005. godini na 487 eura u 2012. godini?  

Protiv kolikog broja fizičkih i pravnih lica su pokrenuti postupci utvrdivanja 

krivično-pravne i druge odgovornosti zbog sumnje da je krivotvorena dokumentacija 

na osnovu koje je ostvarivano pravo na naknadu zarade za vrijeme porodiljskog, 

odnosno roditeljskog odsustva, u kolikom broju slučajeva su takvi postupci dobili 

sudski epilog i kakve su odluke suda u ovim predmetima (vrsta i visina izrečenih 

kazni ili oslobađanja od odgovornosti)? 

Da li je to Ministarstvo, odnosno država Crna Gora u odgovarajućem postupku 

tražila povraćaj onog dijela sredstava isplaćenog kao naknade zarade za vrijeme 

porodiljskog, odnosno roditeljskog odsustva u slučajevima u kojim je utvrđeno da je 

isplaćeno više od stvarno pripadajućeg prava i, ako jeste, koliko iznose sredstva čiji 



povraćaj se zahtijevao, od kolikog broja subjekata je to zahtijevano i kojih subjekata 

konkretno? 

 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Boris Marić, ministar rada i socijalnog 

staranja, a Velizar Kaluđerović je komentarisao odgovor.  

 

2. Poslanik Miloš Konatar 

Kakav je stav Ministarstva rada i socijalnog staranja, kao Vaš lično, u vezi sa 

odgovornošću državnih organa, odnosno države, koji vode evidencije od kojih zavisi 

ostvarivanje osnovnih prava građana, imajući u vidu poslednji slučaj nestanka tj. 

gubitka dokumentacije od strane Zavoda za zapošljavanje Crne Gore? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Boris Marić, ministar socijalnog staranja, a 

Miloš Konatar je komentarisao odgovor.  

 

3. Poslanica Danijela Marković 

Prema evidenciji Zavoda za zapošljavanje Crne Gore koliki je procenat 

nezaposlenosti u Crnoj Gori, koliko gradana sa visokom školskom spremom, višom 

školskom spremom, sa zvanjem magistra i doktora nauka čeka na zaposlenje? Koje 

su to profesije? 

Odgovor traži  i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Boris Marić, ministar rada i socijalnog 

staranja, a Miloš Konatar je komentarisao odgovor.  

 

Ministru ekonomije 

 

1. Poslanik Janko Vučinić 

Zbog čega Vlada Crne Gore  neće da primijeni i uporno opstruiše Zakon  o izmirenju 

obaveza prema bivšim radnicima KAP-a i zašto  su diskriminisani bivši služenici 

ministarstva unutrašnjih poslova u odnosu na njihove  kolege iz ANB-a u vezi isplate 

otpremnine kada su ultimativno primorani da se penzionišu?    

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Dragan Kujović, državni sekretar Ministarstva 

ekonomije, a Janko Vučinić je komentarisao odgovor.  

 

2. Poslanik Janko Vučinić 

U kakvom se trenutno stanju nalaze nekadašnji zamajci i udarne pesnice naše 

privrede Kombinata aluminijuma – Podgorica i Rudnici boksita - Nikšić? 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Dragan Kujović, državni sekretar Ministarstva 

ekonomije, a Janko Vučinić je komentarisao odgovor.  



 

 

 

3. Poslanik Novica Stanić 

Kaga počinje izgradnja bloka 2 Termoelektrane u Pljevljima i da li Vlada ima 

namjeru da u okviru tog projekta uradi i toplifikaciju Pljevalja ili će se sve završiti  

na izgradnji toplotne stanice od 75 megavata i rezervne od 45 megavata? 

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Dragan Kujović, državni sekretar 

Ministarstva ekonomije, a Novica Stanić je komentarisao odgovor.  

 

*** 

 

Sjednica je završena 7. juna u 15 sati i 55 minuta. 

 

Prekucani fonografski zapis sa sjednice čine sastavni dio ovog zapisnika. 
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